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Actielijst commissievergadering EFTR             Kalenderjaar 2015 

 
Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

28.09.15 09.09.15    

  Bespreekpunt: stand van zaken 

kunstgrasvelden. 

 

Wethouder Meijers: hoopt dat het 

college met de verenigingen om tafel 

kan gaan zitten om richting december 

met een afgewogen voorstel naar de 

raad te komen waar iedereen zich in kan 

vinden. 

 

  Idem Wethouder Meijers: Er werd aangegeven 

dat de 120 lux eigenlijk 150 lux zou 

moeten zijn. Hij is geïnformeerd en 120 

lux is de standaard. Mocht dit niet zo 

zijn dan zal het college dit zeker 

aanpassen.  

 

  Idem Wethouder Meijers: Er werd gevraagd 

om duidelijkheid over de 

standaarduitrusting van een 

kunstgrasveld. Hij zegt toe dat het 

college dit met de clubs heel helder 

maakt, zodat zij weten waarvoor ze zelf 

aan de lat staan. 

 

  Idem: De heer Weerts kan zich voorstellen 

dat de overheid geen lening mag 

verstrekken aan bijvoorbeeld een 

sportinstelling. Maar dit is wel mogelijk 

indien men dit verdisconteerd in een 

hogere huuropbrengst achteraf. 

Dan verschaft de gemeente volgens 

wethouder Meijers nog steeds een 

lening. Hij vreest dat dit niet mag. 

Mocht het wel mogen dan kan het best 

een optie zijn. Hij zegt toe dit na te 

kijken. 

In het door de raad vastgestelde 

treasurystatuut is vastgelegd dat de 

gemeente geen leningen verstrekt. De 

daaraan verbonden risico’s zijn te 

groot. 

  Bespreekpunt: stand van zaken 

kunstgrasvelden 

De fractie CDA heeft het college 
verzocht te onderzoeken of er eventueel 
financieel voordeel te behalen is uit het 
inzetten van een mogelijk BTW voordeel 
van 6% in plaats van 21%. Dit houdt het 
college nog steeds in het achterhoofd, 
maar dit brengt veel extra kosten voor 
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de gemeente met zich mee. Er is 
navraag gedaan en er zijn diverse 
gemeenten in de buurt die inderdaad 
een 6% constructie hanteren. Maar die 
gemeenten hebben ook meer kosten 
voor het onderhouden van de 
complexen. Mocht er wel een 
mogelijkheid zijn, dan neemt het 
college dit zeker mee. 

  Idem: fractie CDA: inventariseer of 
eventueel financieel voordeel te behalen is 
door het mogelijk inzetten van de C-velden 
voor een ander doel, bijvoorbeeld 
parkeergelegenheid waardoor extra 
inkomsten voor de gemeente mogelijk zijn. 

Wethouder Meijers: De vraag over de C-
velden wordt ook meegenomen. 

 

  Idem: Volgens de heer Weerts wordt de 

doorberekening van werkzaamheden en 

een kostenraming een van de belangrijkste 

onderdelen van het vervolgtraject.  

Dat beaamt wethouder Meijers. Hij zegt 

toe dat de commissie afdoende op de 

hoogte wordt gehouden. 

 

 

  Bespreekpunt: raadsinformatiebulletin (26) 

‘Evaluatie Museum Land van Valkenburg’. 

 

Wethouder Vermeer doet onder 

voorbehoud de belofte dat er een 

gebeurtenis is die hij niet kan 

voorspellen. Hij hoopt zo snel mogelijk 

met goed nieuws te komen. 

Raadsinformatiebulletin is op 25 juni 

2015 verstuurd.  

Daarop volgend heeft op 20 oktober 

2015 een raadsinformatiebijeenkomst 

plaatsgevonden.  

Raad 

02.11.15 

Commissie 

14.10.15 

   

  Bespreekpunt: Raadsinformatiebulletin 

(36) onderzoek handhavingskosten. 

 

Wethouder Vermeer zegt toe dat het 

college de vinger aan de pols zal 

houden. 

 

 

  Bespreekpunt: Evaluatie Cave 

Experience. 

 

 

 

De heer Trimbos heeft het contract niet 

gezien. Heeft de raad de mogelijkheid 

Wethouder Meijers antwoordt dat het 

binnen het contract is toegestaan. 

Desgewenst kan men het contract 

inzien. 

 

Wethouder Meijers antwoordt dat dit 

een meertrapsraket is. Ten eerste de 

Eind 2015 heeft de raad alle gevraagde 

stukken ontvangen/kunnen inzien.  
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invloed uit te oefenen op de continuïteit 

van Cave Experience als het financieel 

negatief op de begroting van de 

Polfermolen drukt? 

extrapolatie. Hij zegt toe daarvoor te 

zorgen, dan heeft men die binnenkort. 

 

Raad 

10.11.15 

Commissie 

28.10.15 

   

  Evaluatie Museum Land van Valkenburg. 

 
Tot slot werd een opmerking gemaakt 

over het  ontbreken in de huidige 

begroting van € 49.000,00 die de 

gemeente straks toch weer als subsidie 

moet verstrekken. Daar komt wethouder 

Vermeer  voor de begrotingsbehandeling 

op terug want dit bedrag staat er 

inderdaad niet in. 

 

 

 

 

 

In de begrotingsvergadering van 3 

november 2015 is besloten: 1) het 

bedrag van €48.478 eenmalig te 

verstrekken en dit bedrag te putten uit 

de investeringsreserve ‘kunst in de 

openbare ruimte’. 2) Tijdens de 

behandeling van de meerjarenbegroting 

2017-2020 te beoordelen of de 

ontvangen gleden van derden een 

structurele subsidie rechtvaardigen.  

14.12.15 25.11.15    

  Schrijven (80) Stichting Aktie'68 inzake 
nieuw afvalstoffenbeleid dreiging voor 
Goede Doelen-stichting Aktie'68.  
 

De heer Knubben vraagt of er aan de hand 

van deze brief van de stichting nog een 

reactie vanuit het college is verzonden. 
 

 

 

 

 

Wethouder Meijers weet niet of men de 

stichting dit nog eens extra heeft laten 

weten. Hij zal dit nakijken. Want de 

brief is ergens eind oktober gedateerd 

en moest afgehandeld worden door de 

heer Keulers, maar de heer Keulers was 

toen geruime tijd niet aanwezig. Uit 

voorzorg zal er alsnog een brief naar de 

stichting uitgaan. 
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Kalenderjaar 2016 
 

15.02.16 27.01.16    

--- --- --- --- --- 

25.04.16 06.04.16    

     

     

     

 


